
From: Ramler, Huub <ramler.h>
Sent: woensdag 3 juli 2019 11:50:36
To: undisclosed-recipients:;
Cc: Stadhuis 
Subject: Artikel 42 vragen Progressief Woerden inzake voortgang ontwikkeling recreatie Cattenbroekerplas
Attachments: art. 42 vragen progressief woerden inzake voortang ontwikkeling recreati....pdf 

Aan het college

CC raad

Bijgaand treft u aan een serie schriftelijke vragen (ex artikel 42 RvO) van Progressief Woerden inzake voortgang ontwikkeling recreatie 

Cattenbroekerplas. Conform het RvO dient het college de vragen binnen een termijn van 30 dagen te beantwoorden (uiterlijk 2 augustus a.s.).

Met vriendelijke groet,

Huub Ramler| griffiemedewerker | Gemeente Woerden 

Postbus 45, 3440 AA Woerden | Blekerijlaan 14, 3447 GR Woerden

M 06  55526414 |E ramler.h@woerden.nl | raadsgriffie@woerden.nl

W gemeenteraad.woerden.nl



Artikel 42 vragen Voortang ontwikkeling recreatie Cattenbroekerplas 

Het mooie weer drijft veel Woerdenaren het water in. Met het verdwijnen van het polo-bad en het 

feit dat de Singel niet de status heeft van officieel zwemwater is de Cattenbroekerplas de enige 

locatie in Woerden waar officieel buiten gezwommen mag worden. De afgelopen weken zien we dat 

met name vanaf de stijgers rondom het Gardameer verkoeling in dit water gezocht wordt, hetgeen 

tot overlast bij omwonenden leidt. Het is in de ogen van Progressief Woerden wel begrijpelijk dat 

zwemmers voor deze locatie kiezen, aangezien de beoogde locatie voor recreatie aan de overzijde 

van de plas nog altijd niet veel meer dan een smoezelig strandje is.  

Het is al enige tijd geleden dat de gemeenteraad in kennis  is gesteld over de plannen van 

ondernemers om dit gebied te ontwikkelen. De status voor zover wij weten is dat deze plannen niet 

binnen het huidige bestemmingsplan passen en dat de beoogd ondernemer in gesprek zou gaan met 

omwonenden om te kijken of er draagvlak is voor aanpassing van het bestemmingsplan. Deze 

situatie heeft wat de fractie van Progressief Woerden betreft nu wel lang genoeg geduurd en daarom 

hebben wij de volgende vragen: 

1. Klopt het dat er nog steeds één realistisch plan van een ondernemer is voor het ontwikkelen 

van de recreatiezone bij de Cattenbroekerplas? 

2. Hoever is het onderzoek naar draagvlak voor het aanpassen van het bestemmingsplan van 

deze ondernemer? 

3. Is de verwachting dat aanpassing van het bestemmingsplan nodig is om de gewenste 

ontwikkeling mogelijk te maken? En zo ja, wanneer is behandeling in de Raad hiervan 

voorzien? 

4. Wanneer verwacht het college dat deze, of een andere ondernemer, de recreatiezone bij de 

Cattenbroekerplas gereed zal hebben? 

Jelmer Vierstra, Progressief Woerden 
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